
Zápisnica z III. zasadania obecného zastupiteľstva v Zubrohlave  

konaného dňa 19. marca 2019 o 17.00 h 
 
 
 
Starosta obce Zubrohlava zvolal obecné zastupiteľstvo na základe, § 12 ods. 1 zákona č. 369/1990 Z. z. 

o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov.  

 

Prítomní:  
Pavol Bugeľ, starosta obce  

 

Poslanci: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, 

Stanislav Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

 

 

Zapisovateľka: Ing. Beáta Štureková, DiS. 

 

Ospravedlnení:  

Poslanci: Dominik Lešňovský  

Kontrolórka obce: Mgr. Ľudmila Mokošáková 

 

Ďalší prítomní a verejnosť podľa priloženej prezenčnej listiny prítomných. 

 

 

P R O G R A M: 
 

 

1. Otvorenie - III. rokovanie Obecného zastupiteľstva otvoril Pavol Bugeľ, ktorý privítal všetkých 

prítomných poslancov a hostí. Pán starosta prečítal program a po prekonzultovaní situácie s prítomnými 

poslancami dali najprv slovo prítomným hosťom. 

 

Viedla sa diskusia ohľadom petície, ktorú podal pán Martin Čučka – „Petícia za kompletnú opravu – 

vyasfaltovanie ulice Zlatnicová“. Petíciu podpísalo 133 občanov. V rámci diskusie sa riešil aktuálny 

technický stav ulice, riešili sa jednotlivé úseky pri rodinných domoch. Prítomní diskutovali, ako by 

vyriešili aktuálny stav, chceli pomoc, prísľub a termín od obecného zastupiteľstva, kedy budú danú 

situáciu riešiť. 

  

Pán Martin Čučka bol opäť riešiť Zlatnicovú ulicu ako aj na predchádzajúcich zastupiteľstvách. Taktiež 

mal pripomienky k hospodáreniu obce. Pýtal sa napríklad aj to, prečo obec kúpila nové auto, keď 

nemáme financie na cesty.  

 

Pán Čučka oslovil troch obyvateľov, ktorí nemajú prípojky na kanalizáciu a v rámci dohody sa na vodu 

pripoja. Chce dať bager zadarmo a obec nech dá materiál.  

 

Starosta popisoval situáciu s kanalizáciou a jej prípojkami v obci. Diskutovalo sa aj o tom, že v rámci 

ciest sa najprv uvažovalo o oprave cesty pod Grapou, ulice Školská a až potom sa mala riešiť oprava 

Zlatnicovej ulice.  

 

Diskutovalo sa aj o potrebe opravy výjazdov na Hlavnú cestu pri hasičskej zbrojnici a na Starej 

bobrovskej.  

 

V rámce diskusie sa uviedli jednotlivé časti obce – ulice a výmery ciest. 

 

 



V diskusii sa riešilo aj to, že ľuďom z pozemkov, z dvorov vyteká voda (lebo majú vydláždené dvory) 

na ulice, čo spôsobuje (urýchľuje) ich nevyhovujúci stav. Rigoly sú zasypané, keď je dážď voda nemá 

kam vytekať. 

Minulý rok sa opravy ciest nespravili, pretože sme nikoho nezohnali - boli komunálne voľby a obce 

asfaltovali veľa ciest. Spoločnostiam sa neoplatilo riešiť malé zákazky. 

 

Ing. Dominik Šturek: „ Môžete dostať prísľub, ale nie časový horizont.“ 

 

Starosta navrhoval, aby sa prešli ulice.  

 

Niekedy v máji bude záverečný účet, je na poslancoch, koľko a ako ho prerozdelia.  

 

Ďalej sa diskutovalo, že sa najprv budú riešiť havarijné stavy z bezpečnostného hľadiska a potom sa 

budú riešiť opravy. Z ekonomického hľadiska však bude potom vhodné spojiť havarijný stav 

s opravami.  

 

Mgr. Lukáš Gluštík: „Som za to, aby sa spravila Zlatnicová ulica, najmä pri tých horších úsekoch ulice, 

ktoré sa tu spomínali ako je pri obchode...“ 

 

Pani Čučková: „Kto je v stavebnej komisií? Zavolajte si tam odborníka na cesty,...“ 

 

V rámci tejto debaty sa riešil technický stav pri pánovi Ondrejákovi (ulica Zlatnicová), dohodnú sa, ako 

to technicky spravia (vyberú rúry,...). 

 

Pán Martin Čučka spomenul elektrický stĺp, ktorý stojí na ceste . Riešili to ešte poslanci, ktorí boli pred 

tým a nespravilo sa to. Pán Martin Čučka opäť poznamenal, že dá zadarmo báger, len nech ten stĺp 

preložia, obec dá  štrk a ľudí. 

 

Prítomní chceli vedieť opäť termín. Poslanci určia ďalší krok až potom, keď sa schváli záverečný účet 

obce.  

 

Diskusia trvala do 18.25 h, prítomní hostia a obyvatelia Zlatnicovej ulici odišli.  

 

Diskusia ohľadom ciest.  

 

Po asi 15 minútach prišiel pán Martin Čučka s fotkou obecného auta, ktoré odfotil po odchode zo 

zastupiteľstva. Videl ho po pracovnej dobe. Starosta o tom vedel, obecné auto zamestnanca obecného 

úradu bolo odfotené síce po pracovnej dobe ale zamestnanec riešil pracovné záležitosti.  

 

Začali sa riešiť ďalšie body zastupiteľstva.  

 

 

2. Schvaľovanie kúpnych zmlúv pod miestne komunikácie, predkladá starosta obce 

V tomto bode sa schvaľovali kúpne zmluvy od rôznych vlastníkov a spoluvlastníkov pod miestne 

komunikácie. 

 

Kúpna zmluva od vlastníčky Jarmila Šalatová,  rod.  Dragošová, nar. r.č., trvale bytom Námestovo, 

Slnečná 163/2 ,  nehnuteľností – pozemkov  zapísané  na  LV č. 3875 k.ú. Zubrohlava pod A – parc. 

registra „C“ evidované na katstrálne mape  C KN  č. 1320/6 orná pôda výmere 866 m2 , C KN  č. 

1320/19 orná pôda výmere 185 m2, C KN  č. 1320/20  orná pôda výmere 225 m2, C KN  č. 1317/6  

trvalý trávny porast výmere 5 m2,  C KN  č. 1317/8  trvalý trávny porast  výmere 4 m2,   zapísaných  

pod B 1  v celosti v prospech obce Zubrohlava IČO 00 315 044 za kúpnu cenu 1,00 €. 

 

Hlasovanie ku kúpe pozemku pod miestnu komunikáciu, zapísanú na LV 3875: 

 



Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Stanislav 

Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Kúpna zmluva od spoluvlastníkov zapísaných  na  LV č. 2535  k.ú. Zubrohlava  pod B 4 Marta 

Lešňovská rod. Kubasáková, nar., r.č., trvale bytom Zlatnicová 289/22,Zubrohlava, v podiele 7/21-in 

úč.,    pod B6 Emília Plutová rod. Granatierová, nar., r.č., trvale bytom  Svätojánska 329, Zubrohlava 

v podiele 7/21-in úč.,   pod B9 Ľubomír Kurjak rod. Kurjak, nar., r.č., trvale bytom Zlatnicová 294/32  

Zubrohlava v podiele 7/21-in úč ,    

pod A – parc. registra  „E“ evidované na mape určeného operátu  E KN parc.  č. 461 orná pôda  výmere 

1397 m2 a to len tú  časť, ktorá podľa GP č. 326/2018 vyhotoveného Brandys, s.r.o., Cyrila a Metoda 

329/6, Námestovo, úradne overeného Ing. Františkom Dzurekom dňa 24.01.2019 pod číslom 1105/2018 

zodpovedá dielu „11“ orná pôda o výmere 1057 m2, ktorý vytvára novovytvorenú parcelu C KN č. 

1234/13 orná pôda výmere 1057 m2., dielu „12“ orná pôda o výmere 100 m2, ktorý vytvára 

novovytvorenú parcelu C KN č. 1234/14 orná pôda výmere 100 m2.,dielu„13“ orná pôda o výmere 107 

m2, ktorý vytvára novovytvorenú parcelu C KN č. 1234/15 orná pôda výmere 107 m2., dielu „17“ orná 

pôda o výmere 74 m2, ktorý vytvára novovytvorenú parcelu C KN č. 1235/26 orná pôda výmere 74 m2.,  

dielu „20“ orná pôda o výmere 26 m2, ktorý vytvára novovytvorenú parcelu C KN č. 1235/29 orná 

pôda výmere 26 m2.,  dielu „23“ orná pôda o výmere 27 m2, ktorý vytvára novovytvorenú parcelu C 

KN č. 1394/4 orná pôda výmere  27 m2.,  dielu „27“ orná pôda o výmere 6 m2, ktorý vytvára 

novovytvorenú parcelu C KN č. 1394/8 orná pôda výmere 6 m2.,    kupujúca  kupuje od predávajúcich 

pod B4,  pod B6, pod B9   v prospech obce Zubrohlava IČO 00 315 044  v podiele   1/1- ína účasti k 

celku.za kúpnu cenu 1,00 €. 

 

Hlasovanie ku kúpe pozemku pod miestnu komunikáciu, zapísanú na LV 2535: 

 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Stanislav 

Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Kúpna zmluva od vlastníka A P I A G R A s.r.o. ul. Slanická č. 36 Zubrohlava 029 43 , IČO 31578977   

zastúpená Ing. Pavlom Fricom konateľom spoločnosti  nehnuteľnosti – pozemku  zapísanom  na  LV č. 

3363 k.ú. Zubrohlava pod A – parc. registra „E“ evidované na mape určeného operátu E KN parc. č. 

13975/1 ostatná plocha    o výmere 1006 m2   zapísaný  pod B 1    v celosti  v prospech obce Zubrohlava 

IČO 00 315 044 za kúpnu cenu 1,00 €.  

Hlasovanie ku kúpe pozemku pod miestnu komunikáciu, zapísanú na LV 3363: 

 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Stanislav 

Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

Kúpna zmluva od vlastníka Sroka Marián,  rod.  Sroka , nar., r.č., trvale bytom, 029 43 Zubrohlava,  029 

43, Slanická 16 SR, občan SR  nehnuteľnosti – pozemku  zapísanom  na  LV č. 3766 k.ú. Zubrohlava 

pod A – parc. registra „C“ evidované na katastrálnej mape C KN parc. č. 1397/19 orná pôda    o výmere 

30 m2   zapísaného  pod B 5  v celosti   v prospech obce Zubrohlava IČO 00 315 044 za kúpnu cenu 

1,00 €. 

 

 

Hlasovanie ku kúpe pozemku pod miestnu komunikáciu, zapísanú na LV 3766: 

 



Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Stanislav 

Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

Kúpna zmluva od vlastníka Bolibruch Emil,  rod.  Bolibruch, nar., r.č., trvale bytom Klinec II č. 802/21, 

Zubrohlava nehnuteľností – pozemkov  zapísaných  na  LV č. 2540 k.ú. Zubrohlava pod A – parc. 

registra „E“ evidovaná na mape určeného operátu E KN parc. č. 466 orná pôda výmere 2403 m2  a to 

len tie časti, ktoré podľa GP č. 356/2018 vyhotoveného Brandys, s.r.o., Cyrila a Metoda 329/6, 

Námestovo, úradne overeného Ing. Margitou Kinierovou dňa 14.01.2019 pod číslom G1- 1199/2018 

zodpovedajú  dielu „1“ trvalé trávne porasty o výmere 43 m2, ktorý vytvára novovytvorenú  parcelu C 

KN č. 1228/151 trvalé trávne porasty výmere 43 m2, zodpovedajú dielu „2“ trvalé trávne porasty 

o výmere 161 m2, ktorý vytvára novovytvorenú  parcelu C KN č. 1228/220 trvalé trávne porasty výmere 

161 m2, zodpovedajú dielu „3“ trvalé trávne porasty o výmere 170 m2, ktorý vytvára novovytvorenú  

parcelu C KN č. 1228/221 trvalé trávne porasty výmere 170 m2, zodpovedajú dielu „4“ trvalé trávne 

porasty o výmere 41 m2, ktorý vytvára novovytvorenú  parcelu C KN č. 1228/222 trvalé trávne 

porasty výmere 41 m2  zapísaných  pod B 1 v celosti   v prospech obce Zubrohlava IČO 00 315 044 za 

kúpnu cenu 1,00 €. 

 

Hlasovanie ku kúpe pozemku pod miestnu komunikáciu, zapísanú na LV 2540: 

 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Stanislav 

Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Kúpna zmluva od spoluvlastníkov nehnuteľností Vladislav Chovanec rod. Chovanec nar. r.č. 

Zubrohlava, Klinec II. 205, SR a Zdenka Dobierková rod. Chovancová narr.č. Zubrohlava, Klinec I. 

189, SR Pozemkov zapísaných na LV č. 2547  parcely registra „C“ evidované na katastrálnej mape C 

KN parc.č. 1229/93 trvalý trávny porast o výmere 71m2, C KN parc.č. 1229/94 trvalý trávny porast 

o výmere 284m2, C KN parc.č. 1229/95 trvalý trávny porast o výmere 70m2  pod B2 v  ½-ici, B3 v ½- 

ici  v prospech obce Zubrohlava IČO 00 315 044  v celosti za kúpnu cenu 1,00 €. 

 

Hlasovanie ku kúpe pozemku pod miestnu komunikáciu, zapísanú na LV 2547: 

 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Stanislav 

Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

3. Rôzne 
 

Tento bod začal diskusiou k Úprave programového rozpočtu za 4. Q. 2018 obce Zubrohlava.  

Starosta poprosil pani účtovníčku Mgr. Zuzanu Lipovskú, aby tento bod  vysvetlila. Úpravy rozpočtu za 

IV.Q 2018 schvaľovalo aj predchádzajúce zastupiteľstvo. Poslanci zobrali tento bod programu na 

vedomie.  

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



Ďalšie hlasovanie bolo k čerpaniu rezervného fondu na Multifunkčné ihrisko, ktoré sa nachádza pod 

farou (presun z roku 2018). 

 

Hlasovanie za čerpanie rezervného fondu na Multifunkčné ihrisko pod farou v sume 24 000,00 €: 

 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Stanislav 

Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Nasledujúce hlasovanie bolo za čerpanie rezervného fondu na snehovú frézu, ktorá sa zakúpila pri 

tohtoročnej snehovej mimoriadnej udalosti. 

 

Hlasovanie za čerpanie rezervného fondu na kúpu snehovej frézy  v sume 2 809,00 €: 

 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Stanislav 

Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Ďalší bod rokovania bola Telovýchovná Jednota, kde sa na navýšil rozpočet o 7 000,00 €. Išlo o úpravy 

budovy,  výmena dverí, sieťkovanie pod omietku a podobne.  

 

Hlasovanie za čerpanie rezervného fondu pre TJ Sokol  v sume 7000,00 €: 

 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Stanislav 

Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Nasledovala diskusia, kde sa riešili spomínané cesty v prvom bode. Obecné zastupiteľstvo chce tento 

problém riešiť, uvidia, ako dopadne záverečný účet obce. Zatiaľ majú na cesty odložených 50 000,00 €. 

Ohľadom ciest bude pracovná porada, kde sa preriešia technické stavy ciest - havarijné stavy a opravy.  

 

Poslanci hlasovali za čerpanie Rezervného fondu na projekt Vandrujeme cez hranice, kde je nutné kvôli 

časového preklenutia finančných prostriedkov čerpať rezervný fond. Ide o spoluprácu medzi obcou 

Zubrohlava a poľskou Gminou Lipnicou Wielkou. Najväčšiu položku tvorí vybudovanie 

cykloprístrešku. 

 

 Hlasovanie za čerpanie rezervného fondu na projekt Vandrujeme cez hranice z časového preklenutia 

finančných prostriedkov – cyklo prístrešok sume 35 000,00 €: 

 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Stanislav 

Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

 

 

V rámci projektu Vandrujeme cez hranice je zabezpečený  projektový manažér a koordinátor projektu, 

z časového hľadiska preklenutia finančných prostriedkov je potrebné čerpať aj finančné prostriedky na 

mzdové výdavky – dohody o vykonaní práce a dohoda o pracovnej činnosti (externí odborní 

zamestnanci).  

  

 



 

 

Hlasovanie za úpravu rozpočtu na bežných výdavkoch – mzdy a odvody na zaplatenie externých 

odborných zamestnancov v projekte Vandrujeme cez hranice z časového preklenutia finančných 

prostriedkov v sume 7400,00 €: 

 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Stanislav 

Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

V tomto bode sa riešil Zberný dvor. Poslanci sa zaujímali o stav projektu. Momentálne máme papiere 

na kontrole.  

 

Základná škola s Materskou školou Zubrohlava poslala pre obecné zastupiteľstvo tri žiadosti. 

Prvá bola ohľadom nedostatočnej údržby cesty pri Materskej škole Zubrohlava, kde išlo o žiadosť 

zamestnancov, aby boli včas odhrnuté parkoviská a cesty pri škole a aby boli posypané zľadovatelé 

cesty. Poslanci zobrali žiadosť na vedomie. Pred zimou sa bude riešiť údržba.  

 

Druhá žiadosť školy bola o navýšenie rozpočtu na bežné výdavky z voľnočasových aktivít na plavecký 

výcvik a na exkurziu do Oswienčimu v celkovej sume 2 762,00 €.  

 

Hlasovanie za navýšenie rozpočtu na bežné výdavky v sume 2 762,00 € pre Základnú školu s Materskou 

školou Zubrohlava na plavecký výcvik a exkurziu: 

 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Stanislav 

Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Treťou žiadosťou školy bola žiadosť o navýšenie rozpočtu na bežné výdavky na odstránenie poruchy 

automatických kotlov. 

 

Hlasovanie za navýšenie rozpočtu na bežné výdavky v sume 1 485,00 € pre Základnú školu s Materskou 

školou Zubrohlava za odstránenie poruchy kotlov: 

 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Stanislav 

Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Obecné zastupiteľstvo sa pýtalo, či škola nemá začo zaplatiť takéto bežné faktúry na opravy. Základná 

škola má v rozpočte svoju položku Tovary a služby, ktorá slúži na bežné opravy. Táto položka u nich 

tvorí 14 % z celkového rozpočtu školy na mzdy a režijné náklady.  

 

Ďalší bod v tomto bode programu bola žiadosť o prenájom pozemku č. 484 pre  pána Ľubomíra Luscoňa 

Autoškolu. Poslanci zobrali túto zmluvu na vedomie. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo hlasovaním Memorandum prorodinnej samosprávy, kde sa pridalo 

k ďalším obciam a mestám, ktoré toto memorandum schválilo.  Téma podpory tradičnej rodiny je 

vysoko aktuálna a potrebná. Hlavným cieľom Memoranda je aby sa miestna samospráva začala 

aktívnejšie zaoberať problematikou rodiny a svoje rozhodnutia a aktivity viac zamerala na podporu ale 

aj prezentáciu významu rodiny v našej spoločnosti. 

  



V našej obci robíme obdobné podujatie na podporu rodiny s názvom "Deň hier", ktoré má 

niekoľkoročnú tradíciu.  

 

 

Hlasovanie za prijatie Memoranda prorodinnej samosprávy: 

 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Stanislav 

Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

 

Posledné hlasovanie bolo za schválenie prevádzkového poriadku k multifunkčnému ihrisku pod farou. 

 

Hlasovanie za schválenie prevádzkového poriadku k multifunkčnému ihrisku pod farou: 

 

Za: Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Mgr. Lukáš Gluštík, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Stanislav 

Šimurda, Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek 

Proti: 0 

Zdržanie:0 

  

 

Diskusia pokračovala,  Ing. Dominik Šturek navrhuje zmeniť VZN k príspevku na narodenie dieťaťa 

v obci.  Diskutovalo sa aj o zbere smetí, budeme musieť viac propagovať triedenie odpadu, aby občania 

vedeli, ako triediť odpad.  

 

 

 

Na záver pán starosta všetkým poďakoval a III. zasadnutie OZ ukončil. 

 

 

 

 

 

Pavol Bugeľ 

starosta obce  

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 


